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1. Návrh na reakreditaci bakalářského studijního oboru Ochrana veřejného zdraví. 

2. Návrh na reakreditaci navazujícího magisterského studijního oboru Odborný 
pracovník v ochraně veřejného zdraví. 

3. Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2011/2012 do bakalářských a 
navazujících magisterských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce. 

4. Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2011/2012 do bakalářského a 
navazujícího magisterského studijního programu uskutečňovaného v anglickém 
jazyce. 

5. Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2011/2012 do doktorských 
studijních  programů.  

6. Vyhlášení voleb kandidáta na funkci děkana ZSF JU – organizace voleb, 
harmonogram, volební komise.  

7. Informace z Akademického senátu JU a Studentské rady JU.  

8. Různé.  

 
Přítomní členové v úvodu zasedání AS ZSF plným počtem 10 přítomných členů odsouhlasili 
program zasedání AS ZSF JU. 
Dále členové AS ZSF souhlasili s tím, aby průběh jednání zapisovala Mgr. P.Zimmelová, 
Ph.D. 
Hlasování : 

 PRO:  10 
 PROTI: 0 
 ZDRŽEL SE:  0 
 
 
Ad 1 a 2 ) 

� Návrh na reakreditaci bakalářského studijního oboru Ochrana veřejného zdraví. 

� Návrh na reakreditaci navazujícího magisterského studijního oboru Odborný 
pracovník v ochraně veřejného zdraví. 

 
Doc. MUDr. V. Vurm, CSc. přednesl informace o obou oborech. Informoval AS ZSF JU, že 
MZ ČR vydalo souhlasné stanovisko a oba obory jsou vnímány jako společensky potřebné a 
není problém s uplatněním absolventů. V rámci legislativních změn došlo i ke změnám 
ve struktuře výuky předmětů.  
Připomínka z řad AS ZSF JU : Senát upozornil na nutnost sladit v materiálu personální 
zajištění se změnami, ke kterým došlo v personálním obsazení  ZSF JU v nedávné době. 
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Senát doporučil předložit oba programy k reakreditaci. 
Hlasování : 

PRO: 10 
PROTI:  0 
ZDRŽEL SE:  0 
 
 
Ad 3 a 4 a 5)  

� Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2011/2012 do bakalářských a 
navazujících magisterských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce. 

Proděkanka pro pedagogiku prof. PhDr. V. Tóthová, Ph.D., R.N. informovala AS ZSF 

JU o změnách, ke kterým došlo v rámci přijímacího řízení oproti loňskému AR. 

Do oborů Speciální pedagogika a Speciální pedagogika - vychovatelství bude 
dvoukolové přijímací řízení. Vedení fakulty vyhovělo žádosti garanta oboru 
s ujištěním, že takto vedené přijímací řízení nebude mít zvýšené nároky na personální 
zajištění a tím nedojde k zvýšení nákladů  v souvislosti s touto změnou.  

Připomínka  z řad AS ZSF JU : Nebylo by vhodné tuto změnu provést i u dalších 

oborů? 

U ostatních oborů se tato možnost jeví jako nerealizovatelná, zejména z důvodu 
přesahu oborů do několika kateder, zásadní personální a časové náročnosti 
(informovala doc. Ing. Lucie Kozlová, Ph.D.). Žádný z garantů ostatních oborů 
takovou změnu nepožaduje. 

Proděkanka pro pedagogiku prof. PhDr. V. Tóthová, Ph.D., R.N. informovala, že 
došlo k navýšení počtu přijímaných uchazečů do oboru Fyzioterapeut o 10 uchazečů, 
ale recipročně byl snížen počet přijímaných uchazečů v oboru Nutriční terapeut, o 
který není tak vysoký zájem  jako o obor Fyzioterapeut. 

Dále senát obdržel informaci o skutečnosti, že oboru Prevence sociální patologie končí 
akreditace a je dále realizován pouze na dostudování stávajících studentů. Připravuje 
se nová akreditace oboru. 

� Proděkanka informovala , že přijímací řízení pro obory uskutečňované v anglickém 
jazyce jsou navrženy dle zvyklostí  ze zahraničních fakult. Nelze předpokládat, že by 
uchazeči byli schopni fyzické účasti na přijímacím řízení i proto je navrhnuto 
korespondenční formou. 

 

� Na závěr proděkanka informovala senát o opatření děkana týkající se přijímacího 
řízení do doktorského studia v programu Ošetřovatelství, kde k žádné změně nedošlo. 
Dále informovala senát, že akreditace studijního programu Rehabilitace je těsně před 
odevzdáním na MŠMT. Po úspěšné akreditaci bude senát požádán o schválení dodatku 
k přijímacímu řízení. 
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Hlasování  

Senát schválil Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2011/2012 do bakalářských a 
navazujících magisterských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce. 

PRO:  9 
PROTI:  0  
ZDRŽEL SE: 1 
 
Senát schválil podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2011/2012 do bakalářského a 
navazujícího magisterského studijního programu uskutečňovaného v anglickém jazyce. 

PRO:  10 
PROTI:  0 
ZDRŽEL SE: 0 
 
Senát schválil podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2011/2012 do doktorského  
studijního programu 

PRO: 10 
PROTI:  0 
ZDRŽEL SE:  0 
 
 
 
Dále požádal o slovo děkan (vzhledem k avízovanému dřívějšímu odchodu z jednání AS ZSF 
JU) 
 
Děkan informoval AS ZSF JU o informaci, že vzhledem ke změnám financování VŠ (úsporná 
opatření) je ZSF JU do konce roku nucena ušetřit cca 2 milióny Kč a v rámci rozpočtu na rok 
2011 částku 10 miliónů Kč. Tajemník fakulty vysvětlil, že úspory v rámci letošního rozpočtu 
budou řešeny bez nutnosti mimořádných zásahů do mzdových nákladů. Pro rozpočet v roce 
2011 bude nutné znát přesně výši rozdílu ve financování VŠ a reálný rozdíl týkající se 
rozpočtu JU a potažmo ZSF JU. Až bude znám tento rozdíl v konkrétních sumách bude 
ekonomické oddělení ve spolupráci s vedením fakulty hledat řešení a informovat senát ZSF 
JU. 
 
Děkan dále informoval senát v souvislosti s končící platností akreditace oboru Prevence 
sociální patologie V přípravě je nový program, na kterém participuje i  Pedagogická fakulta 
JU. V tuto chvíli se řeší zejména otázka garanta oboru, jehož pracovní působení musí 
odpovídat přesnému ustanovení garanta , tak jak od bude vyžadovat AK MŠMT. Doc. Ing. L. 
Kozlová, Ph. D. upozornila, že další problém je specifikace programu, ve kterém by měl být 
obor akreditován. I z tohoto důvodu zatím nebyl obor předložen ke schválení AS ZSF JU. 
 
 
Ad 6)  
Vyhlášení voleb kandidáta na funkci děkana ZSF JU – organizace voleb, harmonogram, 
volební komise. 
 
Předseda AS ZSF JU  požádal přítomné senátory, aby se vyjádřili k  harmonogramu volby 
děkana ZSF JU. Před zasedáním AS byly senátorům doručena návrh předsedy AS ZSF JU 
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Mgr. et Mgr. O. Doskočila, Th.D. a alternativní návrh Mgr. V. Šnorka. Senát hlasoval nejprve 
o alternativním návrhu Mgr. V. Šnorka . Senát schválil harmonogram volby děkana ZSF 
JU.(viz příloha zápisu) 
Hlasování: 

PRO: 10 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE:  0 
 
Předseda AS ZSF JU požádal o  schválení návrhu, aby kandidáti na funkci děkana předkládali 
svoje záměry s rozvojem fakulty i v písemné podobě. 
Po rozsáhlé diskuzi bylo o návrhu hlasováno. 
Hlasování: 

PRO: 1 
PROTI: 7 
ZDRŽEL SE: 2 
 
Návrh nebyl schválen. 
 
Předseda AS ZSF JU Mgr. et Mgr. O. Doskočil, Th.D.  požádal senát, aby hlasoval o návrhu 
složení volební komise v navrženém složení: 
 
předseda komise: Mgr. Petra Zimmelová , Ph.D. 
členové komise  : PhDr. Jan Vitoň, Ph.D 
                             Anna Staníková 
                             Kateřina Joudalová 
 
Hlasování :  
Petra Zimmelová - 6 hlasů pro, 3 se zdrželi a 1 proti 
Anna Staníková  - 8 hlasů pro, 2 se zdrželi a 0 proti 
Jan Vitoň - 9 hlasů pro, 1 se zdržel  a 0 proti 
Kateřina Joudalová - 10 hlasů pro,  0 se zdrželo  a 0 proti 

 
Volební komise byla schválena. 
 
Ad 7) 

Informace z Akademického senátu JU a Studentské rady JU.  

Předseda AS ZSF JU připomněl vyhlášení voleb rektora JU- viz webové stránky fakulty, dále 
informoval o sdělení rektora ohledně úsporných nařízení (plně korespondují s informacemi, 
které předal senátu děkan fakulty). 

 Anna Staníková přednesla zprávu o práci Studentské rady JU: 

� Informovala o činnosti mezinárodního studentského klubu JU, který úzce spolupracuje 
s cca 30 zahraničními studenty, které přivítali za účasti prorektora RNDr. J. 
Zahradníka na půdě Jihočeské univerzity. (více informací na isc.jcu.cz). 

� Informovala o nepodpoření projektu na tvorbu  studentského webu nadací Vodafone 
(pro projekt jsou hledány jiné zdroje). 
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� Informovala o možnosti stále vstoupit do SHV (termín pro hodnocení za LS AR 
2009/2010 prodloužen  do 31.10.2010). Informovala o problému, kdy absolventům 
není SHV přístupno, protože nejsou studenti.  Dále představila senátorům nové 
plakáty pro SHV. 

� Informovala senát o aktivitách skupiny studentů sdružujících se u projektu „KU“, 
kterým se podařilo významně aktivizovat nové studenty ZSF JU. Projekt „KU“ nabízí 
řadu aktivit, které studentům pomohou vstoupit do  studia a zapojit se v rámci 
studentské části  akademické obce ZSF JU. dále studenti ZSF získali i další aktivizační 
projekty (Canisterapie a PětP). 

� Požádala senátory, aby senát dne 25.10.2010 mohl být věnován zejména připomínkám 
a dotazům studentů, přičemž požádala o účast  proděkanku pro pedagogiku prof. 
PhDr. V. Tóthovou, Ph. D., R.N., která účast přislíbila. 

 

Ad 8)   

Různé 

Předseda AS ZSF JU  požádal vedení fakulty a senátory, aby zasedání AS ZSF JU  dne 
22.11.2010 mělo pouze jeden bod, a to jednání volbu děkana ZSF JU. 

 
 

zapsala: Petra Zimmelová 
 

Kontroloval: Ondřej Doskočil 
 

V Českých Budějovicích, dne 30. 11. 2009 


